
 
 

 

Styremøtereferat  

Tema:  Styremøte Vestlandets Fuglehundklub 

Dato.  Sted:  15.02.2023.  Både her og der. 

Til stede: Ingen 

Teams: Jan O Andersen, Torleif Askeland, Mira Donovan, Anders Hetlevik, Rune Karlsen, Arne Stalheim, 
Terje Tvedt, Anne Cathrine Wie 

Referent: Terje 

LØPE NR.  SAK     ANSVARLIG 

 1. Gjennomgang referat fra siste styremøte  
 - Skjema for dommeroppgjør skog er i første omgang sendt til andre 

dommere i styret for uttalelse. I neste omgang sendes det til andre 
klubber. 

- 3000 nye notatbøker UK/AK er mottatt og lagret.  
- 1 kasse nye kritikkskjema og 20 nye dommerbøker er mottatt og lagret. 
- Da Juvelfatterne har planer om å legge ned virksomheten i nær fremtid, 

bestilte vi 30 nye sølvrugder. Vi tar kontakt med Juvelfatterne og ber om å 
få støpeformen til rugden. 

- Det jobbes fortsatt for å få til et møte mellom klubbens instruktører på 
dressurkurs, og diskuterer seg frem til et felles opplegg for hvilken filosofi 
som skal benyttes på dressurkursene.  

- Referatet ble godkjent 
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 2. Status Årsberetning  
 - Innspill til Årsberetningen er fordelt mellom flere. 

- Terje skriver den generelle delen. 
- Hege/Kristin skriver om Festivalen. 
- Peter tar alt med regnskap. Terje supplerer med Materialoversikt. 
- Jan Olav har skrevet om Hardangervidda prøven. 
- Terje skriver om Filefjellsprøven. 
- Torleif skaffer stoff fra de andre jaktprøvene. 
- Robert leverer fra dommerutvalget 
- Arne er ansvarlig for de resterende aktivitetene. 
- Anders og Jan Olav lager forslag til budsjett. 
- Valgkomiteen har levert sitt bidrag. 
- Deadline for levering av bidrag er 28.02.23. De aktuelle informeres. 
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 3. Status Festival 2023  
 - Det er flere personer som har meldt at de kan hjelpe til, men vi har 

fremdeles ingen Festival-leder. Mira sier seg villig til å stå som Festival-
leder under forutsetning av at hun får med seg personer som har 
kompetanse/kjenner problematikken med utstilling. Mira står fritt til å 
spørre de personer hun selv mener har den rette kompetanse. Det kan 
også være aktuelt å forespørre personer fra andre klubber, f.eks. Bergen 
Selskap og Brukshund klubb.  
Om nødvendig kan vi betale for innleide tjenester.  

- Innen en uke må utstillingen legges inn i terminlisten. Det er samtidig 
viktig å informere NGK om at de må legge inn utstillingen om søndagen.  
De må sette opp samme utstillingsleder som den VFK setter opp. 
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 4. Status Nybegynnerkurs Kvamskogen/Filefjell  



 
 

 

 - Nybegynnerkurs vil bli arrangert i treningsterrenget på Kvamskogen 
førstkommende helg. Kurset ble fulltegnet i løpet av 24 t. Gorm 
Stangeland er instruktør. 

- Nybegynnerkurs Filefjell. Avventer tilbakemelding fra Terje som sjekker 
mulighetene for dispensasjon fra båndtvangen som er innført i både Vang 
og Vestre Slidre pga problem med mye snø og rådyr. 
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 5. Eventuelt  
 - Det er ønske om å arrangere lokale samlinger på kveldstid i andre halvdel 

av mars, eks på Ulrikken. Det er enighet om at disse kan annonseres på 
hjemmesiden/FB, men at de ikke legges inn i Aktivitetsplanen. 

- Mira forespør om pris på 100 stk. Non-Stop dekken.  
- Klubben er pliktig å ha skriftlige avtaler med Fase 1, Fase 2 og Fase 3 

instruktører som virker for VFK. Arne skaffer tilveie avtalene som ble 
signert ved siste Fase 1 og Fase 2 kurs. Samtidig settes det opp en oversikt 
over andre instruktører som er utdannet i regi av VFK.  

- Gamle avtaler må legges frem, og eventuelt fornyes. Instruktører som ikke 
underskriver avtale med klubben, strykes fra FKF sine lister. Frist for å 
fremskaffe underskrevne avtaler er 01.07.23. 

- Fra og med budsjett for 2023, avsettes det midler med sikte på 100-års 
jubileet som kommer i 2026. Styret bestemmer størrelsen på avsetningene 
før årets budsjett godkjennes. 

- Det utarbeides et forslag til Gullmerkekomite i VFK. Komiteen bør bestå av 
personer som kjenner klubbens historie, og som har tatt del i klubbens 
aktiviteter. Styret foreslår Terje som medlem i komiteen, og at han får 
ansvaret med å finne to andre medlemmer til komiteen. 
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